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1. Valg af dirigent:  

Jens Erik Ellegaard blev valgt. 

2. Formandens beretning: 

Bodil gennemgik klubbens historie og årets gang for alle vores aktiviteter. 

Ingen spørgsmål til beretningen, men en stor tak fra Elvi til Bodil. 

3. Regnskab: 

Kassereren fremlagede regnskabet. 

Anker spurgte, hvor stor egenkapitalen skal være. Kassereren vil være sikker på, 

at der er penge nok i kassen, hvis deltagerantallet til Dannerløbet skulle falde 

drastisk. Anker ønskede, at en del af overskuddet evt. kunne bruges som tilskud 

til den årlige julefrokost, hvorimod Svend-Erik ønskede, at et evt. overskud 

skulle gå til sportslige aktiviteter. 

4. Indkomne forslag: 

Søren Andersen, Skibby ønskede ”koste” ved indgangen til Kignæshallen. 

Bestyrelsen arbejder videre med forslaget. 

5. Valg til bestyrelsen: 

Alle ønskede genvalg. 

6. Evt. 

Hanne ønskede et hjertestarterkursus. Frederikssund Afd. Afholder disse. Hold 

øje med deres hjemmeside. Evt. også et 1. hjælpskursus. Der kommer en 

reminder i vores nyhedsbrev. Bestyrelsen tager det til efterretning. 

Elvi foreslog tilskud til deltagelse i Broløbet, hvis man løb i vores blå klubtøj. 

 

Ref. Hanne Hyllested 


